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В монографии анализируются методологические и прикладные проблемы трансформации 
переходных экономик на постсоветском пространстве. Специальные разделы посвящены 
характеристике национальных хозяйств союзных республик накануне распада СССР (на ма-
териалах Узбекской ССР), теории и практике экономико-математического моделирования 
региональных экономических систем, оптимизации планирования и управления в отраслях 
АПК.  Раскрыты интеграционные и дезинтеграционные тенденции на различных этапах ста-
новления и развития Содружества Независимых Государств (СНГ),  Евразийского экономи-
ческого союза (ЕАЭС) и стран Центральной Азии. Подробно анализируются трансформаци-
онные экономические процессы в Российской Федерации и Республике Узбекистан. 
Книга представляет интерес для специалистов и научных работников, преподавателей и 
студентов экономических вузов и факультетов. 
Табл.: 87; рис.: 55; библ.: 177 назв. 
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The monograph analyzes methodological and applied problems of transformation of transitional 
economies in the post-Soviet space. Special sections are devoted to the characteristics of the na-
tional economies of the Union republics on the eve of the collapse of the USSR (based on the ma-
terials of the Uzbek SSR), the theory and practice of economic and mathematical modeling of re-
gional economic systems, optimization of planning and management in agricultural industries. Inte-
gration and disintegration trends at various stages of formation and development of the Common-
wealth of Independent States (CIS), the Eurasian Economic Union (EAEU) and Central Asian coun-
tries are revealed. The transformational economic processes in the Russian Federation and the 
Republic of Uzbekistan are analyzed in detail. The book is of interest to specialists and research-
ers, teachers and students of economic universities and faculties. 
Tabl.: 87; Fig.: 55; Bibl.: 177 titles. 
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